
 

TED 8.3.4.4 Strana 1 
 

 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro sociální politiku ZHMP   

ZÁPIS z 30. jednání 

Výboru pro sociální politiku ZHMP konaného dne 17. 2. 2022 ve 14:00 hod. 

on-line v prostředí Cisco Webex, , 

https://prahaeu.webex.com/prahaeu/j.php?MTID=m1783168faac09a8fb715b13276901bd4  

     

 
Přítomni: Mgr. Eva Horáková, Martin Arden, prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., Ing. Jakob Hurrle, Lucie 

Kubesa, Mgr. Nikol  Marhounová, Ing. Patrik Nacher, JUDr. Petr Novotný, Zdena Štěpánková, Ing. Monika 
Weinerová  

Omluveni: Ing. Alexandra Udženija  

Nepřítomni:   

Hosté: radní Mgr. Milena Johnová , Ing. Alice Mezková, MPA, pověřená řízením odboru SOV MHMP, Mgr. 
Kateřina Šindlerová, Daniel Dárek, Magdalena Valdmanová,  

 

Jednání řídil: Mgr. Eva Horáková, předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP      
 

Text zahájení: 

Jednání bylo předsedkyní Výboru ve 14:04. Kromě stálých hostů se jednání zúčastnili dva zaměstnanci odboru sociálních 
věcí. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Volba ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání 

3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

4. Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti, schválených ZHMP 

5. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42549) 

6. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42949) 

7. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42575) 

8. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42960) 

9. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42967) 

10. Zpráva z konání Výboru pro sociální politiku za období od 14. 1. 2021 do 9. 12. 2021 

11. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
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Usnesení č. U-VS-0162 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

ověřovatele zápisu 30. jednání Výboru, kterým je JUDr. Petr Novotný 

 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2. Schválení programu jednání 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně navrhla doplnění programu o bod k tisku R-42967 k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města 
Prahy - Program adiktologických služeb pro rok 2022, a zařazení tohoto bodu jako číslo 9. na program, čímž se 
posloupnost dalších bodů posunula. 

Usnesení č. U-VS-0163 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

program 30. jednání Výboru v upraveném znění 

 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0165 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z lednového jednání Výboru v předloženém znění 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti, schválených ZHMP 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0166 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP v lednu 2022 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42549) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně představila obsah tisku R-42549, týkající se změny zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního 
města Prahy Domov Rudné u Nejdku, jehož předmětem je především vypořádání se s nově nabytým majetkem do 
vlastnictví HMP, který bude převeden do správy příspěvkové organizace, neboť se již nachází v areálu této 
příspěvkové organizace a je příspěvkovou organizací dlouhodobě využíván, přičemž je současně nezbytným pro 
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provoz příspěvkové organizace. Současně dojde i ke změně parcelního čísla diskutovaného pozemku. Paní 
předsedkyně otevřela diskuzi, ze strany členů nebyly vzneseny žádné dotazy ani námitky. 

Usnesení č. U-VS-0167 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o tisku R-42549 k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního města Prahy 
Domov Rudné u Nejdku, a doporučuje ZHMP materiál projednat a schválit v předloženém znění 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42949) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně uvedla tisk R-42949, k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 
dotace č. DOT/81/03/000783/2021 s příjemcem dotace TŘI, z. ú. a Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí dotace č. DOT/81/03/000865/2021 s příjemcem dotace Student 2050, z. s., jehož předmětem jsou 
dodatky k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí dotace. Jedná se o dodatky k veřejnoprávním smlouvám o 
poskytnutí dotace organizaci TŘI, s.z., která žádala o dotaci na projekt Dobrobraní, který se nemohl v listopadu 2021 
konat v plném rozsahu vlivem pandemických opatření a konala se tedy pouze jeho část a to on-line. Mění se tedy 
konkretizace účelu v rámci smlouvy. Příjemce dotace z přidělené částky 115 900 Kč uhradil celkem 34 440 Kč a 
zbytek zaslal zpět hl. m. Praze. Druhá změna se týká organizace Student 50, z. ú.,  a projektu Ples na kolečkách, který 
se také v listopadu 2021 nemohl konat vzhledem k opatřením v souvislosti s pandemií. Organizace ples posunula na 
březen 2022 a kvůli zachování rovných podmínek pro přidělování není možné organizaci vyhovět s její žádostí o 
přesun finančních prostředků do roku 2022. Dodatkem se v tomto případě mění termín dosažení účelu na 26. března 
2022. Příjemce uhradil 128 535 Kč a z celkových 303 400 Kč zaslal zbylých 174 865 Kč zpět hl. městu. K tisku byla 
otevřena diskuze. 

Usnesení č. U-VS-0168 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace o tisku R-42949 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace č. 
DOT/81/03/000783/2021 s příjemcem dotace TŘI, z.ú. a Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí dotace č. DOT/81/03/000865/2021 s příjemcem dotace Student 2050, z.s., a doporučuje 
ZHMP materiál projednat a schválit v předloženém znění 

 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

7. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42575) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně představila obsah tisku R-42575 k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou 
jednorázové účelové individuální investiční dotace a úpravu rozpočtu kap. 0582 v roce 2022, jehož předmětem je 
udělení dotace ve výši 1. mil korun Diakonii ČCE - středisko Praha, která buduje objekt pro provozování služby 
domova se zvláštním režimem pro cílovou skupinu lidí s poruchou autistického spektra a vyšší mírou potřebné 
podpory. Služba splňuje kritéria komunitní služby. Plánovaných 9 míst vzniká v reakci na kritický nedostatek kapacity 
tohoto druhu služby pro uvedenou cílovou skupinu v síti sociálních služeb na území HMP. Paní předsedkyně uvedla, 
že by byla moc ráda za podporu tohoto materiálu, neboť se jedná o důležitý a prospěšný projekt. Otevřela rozpravu k 
tisku. 
Lucie Kubesa vznesla dotaz, jaké konkrétní náklady bude dotace pokrývat, neboť je v důvodové zprávě uveden pouze 
počet míst, o které se navyšuje kapacita. Paní předsedkyně odkázala na část tisku, která se věnuje zevrubnému 
součtu plánovaných nákladů, na které bude dotace využita. Paní Kubesa požádala o doplnění informací a detailnější 
rozpočet, přičemž paní předsedkyně si dala za úkol spojit se s panem ředitelem dané organizace a zjistit více 
informací. 
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Martin Arden doplnil, že pravidelně centrum navštěvuje a jedná se o velkou dostavbu. V souladu s důvodovou 
zprávou uvádí, že o tuto formu dotace bylo žádáno právě proto, že nelze náklady pokrýt z jiných finančních zdrojů. 
Po této poznámce došlo na Výboru k prvnímu hlasování původního usnesení Výboru a to ve znění "Výbor pro sociální 
politiku ZHMP bere na vědomí informace o tisku R-42575 k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou 
jednorázové účelové individuální investiční dotace a úpravu rozpočtu kap. 0582 v roce 2022, a doporučuje ZHMP 
materiál projednat a schválit v předloženém znění". Pro toto znění usnesení hlasovalo 8 členů Výboru a zdrželi se 2 
členové. 
JUDr. Petr Novotný v návaznosti na toto hlasování uvedl, že je citelný rozdíl ve vzetí věci na vědomí a doporučením 
ZHMP, aby materiál schválilo. Do debaty se připojil i Ing. Patrik Nacher souhlasil, že by bylo vhodné spíše 
doporučovat či nedoporučovat a navrhl, aby se usnesení změnilo. Paní předsedkyně v návaznosti na tyto poznámky 
požádala členy o to, aby v případě, kdy s usneseními v materiálech nesouhlasí, informovali o svých výhradách před 
konáním Výboru. Rovněž formulovala nové usnesení, jehož předmětem bylo pouze vzetí materiálu na vědomí a 
navrhla původní hlasování anulovat. 
JUDr. Petr Novotný na to podotknul, že není nutné hlasování opakovat a zareagoval spíše na dovětek paní 
předsedkyně. Ing. Patrik Nacher uvedl, že Výbor je poradním orgánem Zastupitelstva a ve věci materiálů, které putují 
do Zastupitelstva má Výbor doporučovat či nedoporučovat, neboť vzetí na vědomí nemá pro ZHMP výpovědní 
hodnotu. Rovněž také uvedl příklad, kdy na vědomí lze vzít například petice, u materiálů by měla být výpovědní 
hodnota usnesení Výborů jiná. JUDr. Novotný souhlasil s Ing. Nacherem, v návaznosti na dosavadní praxi ve Výboru 
uvedl, že by bylo vhodné, pokud by do budoucna došlo k přeformulování usnesení Výboru tak, aby bylo jasnější, zda 
Výbor materiály doporučuje či nikoli, neboť na vědomí jsou informace vzaty v momentě, kdy je přijímáme.  
Paní předsedkyně poděkovala za debatu a formulovala usnesení pouze ve smyslu vzetí informace o tisku na vědomí, 
již bez doporučujícího dovětku. Ing. Patrik Nacher uvedl další příklady hlasování tak, aby byl znatelný rozdíl mezi 
vzetím na vědomí a doporučením. 
Lucie Kubesa doplnila, že by bylo vhodné, aby Výbor hlasoval ve dvou hlasováních, první o vzetí informace na 
vědomí, druhé o doporučení či nedoporučení materiálu. Po této debatě došlo k formulaci dvou bodů usnesení.  

Usnesení č. U-VS-0169 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace o tisku R-42575 k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové 
individuální investiční dotace a úpravu rozpočtu kap. 0582 v roce 2022 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

I I .   d o p o r u č u j e  

ZHMP materiál R-42575 k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální 
investiční dotace a úpravu rozpočtu kap. 0582 v roce 2022 projednat a schválit v předloženém znění 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 3, mimo místnost: 0 

 

8. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42960) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně informovala o materiálu R-42960 k návrhu poskytnutí dotací hlavního města Prahy v působnosti 
odboru sociálních věcí Magistrátu hlavního města Prahy - Program v oblasti rodinné politiky pro rok 2022, jehož 
předmětem je rozdělení dotací v rámci programu. Grantovou Komisí Rady hl. m. Prahy pro oblasti sociální, zdravotní 
a prevenci dne 25. 1. 2022 bylo doporučeno k rozdělení 27 000 000 Kč. Celkem bylo do programu přijato 82 žádostí, 
z toho 6 žádostí bylo schváleno k vyřazení z formálních důvodů a 3 žádosti byly schváleny k nepodpoře. Ke schválení 
jsou předkládány návrhy na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Programy v oblasti rodinné politiky do 200 tis. 
Kč pro rok 2022 v celkové výši 2 840 000 Kč a dotací hlavního města Prahy - Programy v oblasti rodinné politiky nad 
200 tis. Kč pro rok 2022 v celkové výši 24 160 000 Kč. Paní předsedkyně otevřela rozpravu a avizovala, že hlasování 
bude dvoubodové. 

Usnesení č. U-VS-0164 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 
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I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace o tisku R-42960 k návrhu poskytnutí dotací hlavního města Prahy v působnosti odboru sociálních věcí 
Magistrátu hlavního města Prahy - Program v oblasti rodinné politiky pro rok 2022 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

I I .   d o p o r u č u j e  

ZHMP materiál R-42960 k návrhu poskytnutí dotací hlavního města Prahy v působnosti odboru sociálních věcí 
Magistrátu hlavního města Prahy - Program v oblasti rodinné politiky pro rok 2022 projednat a schválit v 
předloženém znění 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9. Informace o tiscích v sociální oblasti předkládaných ZHMP (R-42967) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
 
Paní předsedkyně představila tisk R-42967 k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program 
adiktologických služeb pro rok 2022, jehož předmětem jsou žádosti o dotaci NNO nebo dalších právnických osob 
působící v oblasti adiktologie a městské části hl. m. Prahy. Žádost podalo 17 různých organizací a 13 městských částí 
hl. m. Prahy. Všechny předložené žádosti byly po formální stránce předloženy v souladu s metodikou/Programem. V 
rámci Programu bylo celkem 64 žádostí o dotaci, z toho: 19 jednoletých grantů ze služeb (10 IVHJ/POR a 9 ostatní 
kategorie) s dobou realizace od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022, 18 víceletých - čtyřletých - grantů s dobou realizace od 1. 
1. 2022 do 31. 12. 2025, 14 projektů se žádostí o dofinancování původních víceletých - čtyřletých grantů nad rámec 
poskytnuté dotace na realizaci projektů, které jsou financovány v rámci již běžícího čtyřletého financování, které 
započalo v roce 2019, 2020 nebo 2021. Paní předsedkyně uvedla, že se jedná o grantový program, který se 
pravidelně opakuje a že v tomto případě půjde pouze o jeho vzetí na vědomí, neboť se jedná o obsáhlý tisk, který byl 
dohlášen na začátku Výboru a nelze tedy po členech chtít doporučující stanovisko. Paní předsedkyně přivítala pana 
Daniela Dárka, který se účastní za odbor SOV pro sdělení detailů o tisku a pro případ dotazů. 
Pan Dárek uvedl, že se jedná o komplexní a komplikovaný grantový program, který pokrývá několik metod podpory, 
pomocí jednoletých či víceletých grantů. Paní předsedkyně se zeptala, zda oproti minulému roku došlo k navýšení 
financí. Pan Dárek uvedl, že částka na grantový program byla navýšena o 8 mil. Kč a doplnil, že navýšení není v 
návaznosti na výpadek ze státních zdrojů, ale jeho cílem je reflektovat výši inflace. 
Ing. Patrik Nacher vznesl dotaz na logiku rozdělování grantů, kvůli výrazně odlišným procentuálním návrhům na 
granty vůči požadovaným částkám za některé projekty, a také co se následně s projekty děje, jestli jsou v případě, 
kdy požadují například 1 mil. Kč a obdrží grant ve výši 50 tis. Kč vůbec realizovány. Rovněž se také zeptal na to, zdali 
je vhodné aby HMP financovalo to, co spadá pod stát. 
Pan Dárek na dotaz ohledně VFN uvedl, že se jedná o klíčové poskytovatele služeb, které jsou na území HMP velmi 
potřebné a nikdo jiný je není schopen poskytnout v dané kvalitě a rozsahu. K projektu Suchý únor pan Dárek uvedl, 
že patří do kategorie projektů, u kterých nelze objektivně stanovit hladinu výkonnosti tak, jako u některých jiných 
kategorií a v případě konkrétního projektu se nejedná ani o přímé zastupování služeb. Následně byla vysvětlena 
metodika rozdělování procentuálních výší podpory pro jednotlivé projekty pro letošní rok. 
Paní předsedkyně poděkovala za dotazy i odpovědi a přednesla návrh usnesení v podobě vzetí informace na vědomí 
a doporučení materiál projednat. Ing. Patrik Nacher vznesl dotaz, proč není možné usnesení formulovat jako 
doporučení, načež paní předsedkyně uvedla, že se jedná o obsáhlý materiál, který byl dohlášen před jednáním 
Výboru a nelze tedy po členech žádat jeho doporučení. Do debaty se vložil Ing. Jakob Hurrle, s tím, že by bylo vhodné 
pokračovat v zajeté praxi z Výboru, ačkoli chápe a souhlasí s argumentací vztahující se k explicitnějšímu vyslovování 
doporučení Výborem. Paní předsedkyně dala členům prostor přihlásit se s vlastní formulací usnesení, čehož nikdo z 
přítomných nevyužil. 

Usnesení č. U-VS-0171 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace o tisku R-42967 k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program adiktologických 
služeb pro rok 2022 a doporučuje ZHMP materiál projednat v předloženém znění 

 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 



 

TED 8.3.4.4 Strana 6 
 

 

10. Zpráva z konání Výboru pro sociální politiku za období od 14. 1. 2021 do 9. 12. 2021 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0170 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  

zprávu z konání Výboru pro sociální politiku za období od 14. 1. 2021 do 9. 12. 2021 v předloženém znění 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11. Různé 

V rámci tohoto bodu paní předsedkyně pozvala členy na výjezd do DS Pyšely, který se uskuteční v březnu. 
V průběhu tohoto bodu se odpojil z jednání pan Daniel Dárek a Ing. Patrik Nacher. V rozpravě vznesla paní Lucie 
Kubesa otázku na paní radní Mgr. Milenu Johnovou ohledně domova ve Svojšicích a přesun klientů z onoho zařízení 
mimo něj. Dále vznesla dotaz na způsob, jakým bylo soutěženo nové ubytování klientů a zdali jsou na novém místě 
dostupné všechny služby, které klienti potřebují. Paní radní uvedla, že požádá odbor či pana ředitele, který zařízení 
vede, aby informaci zpracovali. Rovněž uvedla že kvalita prostoru je nesrovnatelně lepší než v původním zařízení, 
které bylo ve velmi špatném stavu a nyní už je součástí odboru HOM. Paní ředitelka odboru SOV doplnila, že vůči 
některým zařízením vzniká metodická činnost, přičemž do konkrétního zařízení se chystá návštěva. Paní ředitelka 
navrhla, že po této návštěvě doplní a poskytne veškeré zjištěné informace. Paní předsedkyně požádala o informaci 
ohledně metodické činnosti vůči vybraným zařízením, aby potenciálně nedocházelo ke kolizím s návštěvami Výboru. 
Další dotaz vznesla paní Zdena Štěpánková a požádala o informace k provozu humanitárních hotelů a celkově k 
projektu, zejména v souvislosti s úspěšností zaměstnávaní lidí, kterým byla poskytnuta pomoc a účelností služby. O 
tuto odpověď požádala v písemné podobě. Dále vznesla požadavek na více informací k nákladům příspěvkových 
organizací na stravování a energie. Zmínila, že se na prosincovém Výboru hovořilo o vyhlášce, která příspěvky navýší, 
nicméně upozorňuje, že je platná až od 1. dubna 2022. Ráda by tedy obdržela informace, jak mají PO řešit 
financování těchto položek do té doby. Paní předsedkyně uvedla, že na příští Výbor bude pozván pan ředitel Centra 
sociálních služeb Praha, aby bylo možné členům poskytnout detailní odpovědi ve věci humanitárních hotelů. 
Paní radní navrhla nechat odpovědi na otázky na projekt humanitárních hotelů přímo na pana ředitele Centra, neboť 
bude možnost pokládat doplňující otázky do detailu. Ve věci financování PO paní radní zdůraznila, že PO musí končit 
minimálně na 0 a nemůže se stát, že by neměly dostatek prostředků na zaplacení nákladů, neboť to vylučuje zákon a 
HMP dohradí veškeré potřebné náklady. Rovněž uvedla, že se jedná o významnou výhodu například v srovnání s 
nevládními neziskovými organizacemi. Dále uvedla, že ekonomické a kontrolní oddělení se bude této problematice 
věnovat,  bude poptávat informace ekonomického rázu, neboť se očekává i zvýšení příspěvku na péči, což vytvoří v 
příjmové složce významný nárůst. Odbor připraví jednotnou souhrnnou otázku na ekonomické záležitosti aby PO 
nebyly zatěžovány separátním dotazováním.  

 

 

 

 

 

 

Paní předsedkyně poděkovala všem za účast a jednání ukončila v 15:11. 
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Ověřil: JUDr. Petr Novotný, člen Výboru pro sociální politiku ZHMP  

Zapsal: Bc. Sára Dvořáková, tajemnice Výboru pro sociální politiku ZHMP   

 
 
 
 
 
 
  
  
 


